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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 
 

 

 

  

 
           PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara din  data de 11.12.2020 

 
Conducerea şedinţei este deschisă de dna  Borca-Lucan Laura-Valentina care a fost 

aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 335/2020 
adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 
luni. 

 
D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru. 
Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 21 consilieri. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: d-nul Primar Dan Bobouţanu şi 
dna Gabriela Podea, șef serviciu S.A.P.L.A.T., care ține locul domnului Secretar General. 

Ca invitaţi participă online directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei 
Municipiului Hunedoara. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 2101/2020, iar proiectul ordinii de zi 
este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-na Gabriela Podea: 
„Procesul verbal al şedinţei anterioare, din data de 27.11.2020 a fost semnat de către 

Președintele de ședință și de Secretarul General şi se supune aprobării Consiliului Local.” 
 
D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
”Procesul verbal se aprobă în unanimitate. 
Dau cuvântul d-lui primar  pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 

 

D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Proiectul ordinii de zi rămâne neschimbat.” 

 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate. 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez domnii consilieri care se află în 

conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu modificările 
şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au obligaţia să se 
abţină de la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau 
participarea la încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel 
cum rezultă din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare.  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că, potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare, „(2) În 
exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute la alin.(1) are obligaţia să 
anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal pe care îl are în adoptarea 
hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 
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În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul 
şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii 
consiliului, cu privire la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei 
hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că, hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr. 
176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență 
a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare şi legislaţia în materie 
privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea 
indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de hotărârii 
aflate pe ordinea de zi?”  

 
Dna Gabriela Podea: 
„Nu sunt anunțate.” 
 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan:  
”Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea 

mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind impozitele și taxele locale stabilite potrivit legii, a taxelor speciale și a altor taxe 
locale, pentru anul fiscal 2021. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Stimați colegi, eu am depus un proiect de hotărâre acum ceva vreme, proiect ce viza 

suspendarea taxelor pentru cei din domeniul HoReCa, care știm că au fost cei mai afectați de pandemie. 
Ieri am primit un răspuns pe e-mail de la Primărie, cum că acesta nu va fi pus pe ordinea de zi. Am să 
studiez să văd că acolo mi se spune că nu are bază legală, deși cei care l-am făcut am analizat foarte 
bine baza legală și vă spun că este legal.” 

 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
”Referitor la proiectul pe care l-am supus la vot, dacă aveți ceva de spus.” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”În consecință, noi consilierii locali ai PNL, ne vom abține de la vot.” 
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Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
”Am înțeles.” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Dacă îmi permiteți. Din câte știu eu, în anul 2020 în cazul contribuabililor plătitori de 

impozit pe clădiri, potrivit art.462 din Legea 227/2015 privind Codul Fiscal, cu modificările și 
completările ulterioare, Consiliile Locale au avut până la 2 Decembrie ocazia să reducă impozitul anual 
pe clădiri cu o cotă de până la 50% pentru clădirile nerezidențiale aflate în proprietatea persoanelor 
fizice sau juridice. Noi suntem astăzi în data de 11.12.2020 și cred că am fi putut să facem și noi asta la 
Hunedoara. Asta este o chestie care ține de, sunt efectele pandemiei și ar fi fost ok pentru agenții 
comerciali din Hunedoara să beneficieze și ei de reducerea asta.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Da, mulțumesc. Noi acum stabilim impozitele pentru anul următor. Discuția la care vă 

referiți dumneavoastră are loc după.”     
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 16 voturi ”pentru” (Olar Cătălin – Florin, Borca – 

Lucan Laura – Valentina, Predică Mihaela Alina, Voinia Claudiu - Sorin, Cristea Maria, 
Muntean Petru, Ilea Sorin, Popa Sebastian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Harabagiu Robert – 
Răzvan, Palcău Ciprian - Ștefan, Gherghina Horia Trăian, Sevastru Bujor – Virgil, Popa Mircea, 
Constantin Ioan, Bolosin Florin) și 5 voturi ”abținere”  (Gherman Petre – Lucian, Costa Diana – 
Claudia, Vâlceanu Constantin, Vasile Marian, Moga Mirabela – Laura). 

Art. 1-12 se aprobă cu 16 voturi ”pentru” (Olar Cătălin – Florin, Borca – Lucan 
Laura – Valentina, Predică Mihaela Alina, Voinia Claudiu - Sorin, Cristea Maria, Muntean 
Petru, Ilea Sorin, Popa Sebastian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Harabagiu Robert – Răzvan, Palcău 
Ciprian - Ștefan, Gherghina Horia Trăian, Sevastru Bujor – Virgil, Popa Mircea, Constantin 
Ioan, Bolosin Florin) și 5 voturi ”abținere”  (Gherman Petre – Lucian, Costa Diana – Claudia, 
Vâlceanu Constantin, Vasile Marian, Moga Mirabela – Laura). 

Hotărârea nr. 368/2020 se aprobă cu 16 voturi ”pentru” (Olar Cătălin – Florin, 
Borca – Lucan Laura – Valentina, Predică Mihaela Alina, Voinia Claudiu - Sorin, Cristea Maria, 
Muntean Petru, Ilea Sorin, Popa Sebastian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Harabagiu Robert – 
Răzvan, Palcău Ciprian - Ștefan, Gherghina Horia Trăian, Sevastru Bujor – Virgil, Popa Mircea, 
Constantin Ioan, Bolosin Florin) și 5 voturi ”abținere”  (Gherman Petre – Lucian, Costa Diana – 
Claudia, Vâlceanu Constantin, Vasile Marian, Moga Mirabela – Laura). 
 

La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1- 5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 369/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2020 al instituţiilor 
publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 370/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Hunedoara în 
Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea ECO SID S.R.L. Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Am să vorbesc acum și pentru punctul 4 și pentru punctul 5. Aș vrea să ni se facă și 

nouă o prezentare mai detaliată a C.V. – ului domnului Leanca, fiindcă am observat că este 
Administrator atât la Eco Sid, cât și la Parcul Industrial. Aș vrea, vorbesc în numele colegilor consilieri 
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liberali, să vedem și noi ce calități are, de este numit în două consilii de administrație. Ce îl recomandă 
pentru acest lucru. Mulțumesc.” 

 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
”Bine, am notat. O să vă ajute colegii de la Juridic.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”În Consiliul de Administrație de la Parcul Industrial, este prin efectul legii, dar bănuiesc 

că știați asta și la Eco Sid, pentru că cel care era până în momentul de față a solicitat rezilierea acestui 
contract. Ne-am gândit să-l propunem pe el să se ocupe de ceea ce înseamnă din ce a mai rămas, 
dumneavoastră știți, din Eco Sid și să nu mai venim cu altă propunere și sunt convins că se va descurca. 
Are un C.V. foarte bun. A fost directorul unei Bănci Comerciale. Mulțumesc.” 

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Dacă îmi permiteți. Cred că, nu vreau să comentez, nu știu cine este omul, nu am 

absolut nimic împotriva lui, vreau doar de acum încolo, când mai propuneți nume, să atașați eventual și 
un C.V. să știm și noi dinainte cine sunt persoanele respective. ” 

 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
”Dacă ați fost la comisii, puteați să cereți la comisie referințe.” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Deci chiar nu vreau să mă înțelegeți greșit.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Probabil la comisie putea întreba, dar nu. Aveți dreptate, sigur. Așa vom face. 

Mulțumesc.” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Mulțumesc.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (Olar Cătălin – Florin, Borca – 

Lucan Laura – Valentina, Predică Mihaela Alina, Voinia Claudiu - Sorin, Cristea Maria, 
Muntean Petru, Ilea Sorin, Harabagiu Robert – Răzvan, Palcău Ciprian - Ștefan, Gherghina 
Horia Trăian, Sevastru Bujor – Virgil, Popa Mircea, Constantin Ioan, Vâlceanu Constantin, 
Bolosin Florin) și 6 voturi ”abținere”  (Gherman Petre – Lucian, Costa Diana – Claudia, Vasile 
Marian, Popa Sebastian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura). 

Art. 1-5 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (Olar Cătălin – Florin, Borca – Lucan 
Laura – Valentina, Predică Mihaela Alina, Voinia Claudiu - Sorin, Cristea Maria, Muntean 
Petru, Ilea Sorin, Harabagiu Robert – Răzvan, Palcău Ciprian - Ștefan, Gherghina Horia Trăian, 
Sevastru Bujor – Virgil, Popa Mircea, Constantin Ioan, Vâlceanu Constantin, Bolosin Florin) și 6 
voturi ”abținere”  (Gherman Petre – Lucian, Costa Diana – Claudia, Vasile Marian, Popa 
Sebastian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura). 

Hotărârea nr. 371/2020 cu 15 voturi ”pentru” (Olar Cătălin – Florin, Borca – Lucan 
Laura – Valentina, Predică Mihaela Alina, Voinia Claudiu - Sorin, Cristea Maria, Muntean 
Petru, Ilea Sorin, Harabagiu Robert – Răzvan, Palcău Ciprian - Ștefan, Gherghina Horia Trăian, 
Sevastru Bujor – Virgil, Popa Mircea, Constantin Ioan, Vâlceanu Constantin, Bolosin Florin) și 6 
voturi ”abținere”  (Gherman Petre – Lucian, Costa Diana – Claudia, Vasile Marian, Popa 
Sebastian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura). 
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D-nul Constantin Vâlceanu: 
”Mă auziți? Mă auziți, doamnă? Alo? Mă auziți?” 
 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Poftiți, prezentați-vă. Nu știu cine sunteți.” 
 
D-nul Constantin Vâlceanu: 
”Am și camera pornită dar nu știu, se tot deconectează, se conectează la loc. Deci la 

punctul 4 și 5, eu mă abțin, ca să știți dacă se mai deconectează. Mulțumesc.” 
 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Da, dar ați fost prezent la punctul 4 și nici nu ați ridicat mâna, nici nu ați spus nimic, 

domnule Vâlceanu. Noi v-am luat în considerare ca și vot ”pentru.” 
 
D-nul Constantin Vâlceanu: 
”Păi poate s-a deconectat. Dacă dumneavoastră m-ați văzut…” 
 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Apăreați conectat.” 
 
D-nul Constantin Vâlceanu: 
”Poftiți?” 
 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Ați fost conectat. Apărea și imaginea dumneavoastră pe ecran. Tocmai de aceea v-am 

rugat să vă porniți camerele, toți consilierii. Nu vorbim despre ceilalți colegi care sunt și ei conectați. 
Bine. Mergem mai departe la punctul 5.” 
 

La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).                                                                                                                               
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea Parc Industrial S.R.L. 
HUNEDOARA . 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Domnule Vâlceanu, iar nu sunteți.” 
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Dna Monica Udrea - Șef Birou Informatică și Tehnică de Calcul 
”Domnule Vâlceanu, puteți să scrieți pe chat dacă doriți să vă spuneți punctul de vedere, 

sau ne putem auzi, să spuneți ”da” sau ”nu”.” 
 
D-nul Marian Vasile: 
”Îmi cer scuze că vă întrerup. A declarat mai înainte că la 4 și 5, se abține. Eu l-am 

auzit.” 
 
Dna Monica Udrea - Șef Birou Informatică și Tehnică de Calcul 
”Are probleme cu netul, probabil.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Da, bine acum. Ședințele acestea sunt înregistrate, doamna președinte veți lua procesul-

verbal de pe înregistrare. Dacă s-a spus la început este ok, dacă nu s-a spus se consemnează așa și nu 
este nevoie de martori.” 

 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Bine. Mergem mai departe.” 
  
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Olar Cătălin – Florin, Borca – 

Lucan Laura – Valentina, Predică Mihaela Alina, Voinia Claudiu - Sorin, Cristea Maria, 
Muntean Petru, Ilea Sorin, Palcău Ciprian - Ștefan, Gherghina Horia Trăian, Sevastru Bujor – 
Virgil, Popa Mircea, Constantin Ioan, Bolosin Florin) și 8 voturi ”abținere”  (Gherman Petre – 
Lucian, Costa Diana – Claudia, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Moga Mirabela – Laura, 
Ionescu Claudiu - Ștefan, Popa Sebastian, Harabagiu Robert – Răzvan). 

Art. 1-5 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Olar Cătălin – Florin, Borca – Lucan 
Laura – Valentina, Predică Mihaela Alina, Voinia Claudiu - Sorin, Cristea Maria, Muntean 
Petru, Ilea Sorin, Palcău Ciprian - Ștefan, Gherghina Horia Trăian, Sevastru Bujor – Virgil, 
Popa Mircea, Constantin Ioan, Bolosin Florin) și 8 voturi ”abținere”  (Gherman Petre – Lucian, 
Costa Diana – Claudia, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Moga Mirabela – Laura, Ionescu 
Claudiu - Ștefan, Popa Sebastian, Harabagiu Robert – Răzvan). 

Hotărârea nr. 372/2020 se aprobă 13 voturi ”pentru” (Olar Cătălin – Florin, Borca 
– Lucan Laura – Valentina, Predică Mihaela Alina, Voinia Claudiu - Sorin, Cristea Maria, 
Muntean Petru, Ilea Sorin, Palcău Ciprian - Ștefan, Gherghina Horia Trăian, Sevastru Bujor – 
Virgil, Popa Mircea, Constantin Ioan, Bolosin Florin) și 8 voturi ”abținere”  (Gherman Petre – 
Lucian, Costa Diana – Claudia, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Moga Mirabela – Laura, 
Ionescu Claudiu - Ștefan, Popa Sebastian, Harabagiu Robert – Răzvan). 
 

La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 302/2020.                                                          

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 373/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind predarea către Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin 
Compania Națională de Investiții "CNI" S.A. a amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea 
executării obiectivului de investiții „Construire  Complex Sportiv Michael Klein, municipiul 
Hunedoara, judeţul Hunedoara”. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Aș avea doar o întrebare. Dacă puteți să îmi spuneți când a fost depus proiectul la 

Minister?” 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Au fost depuse documentele incipiente anul acesta. Proiectul se face de către Compania 

Națională de Investiții, deci nu există proiect, există doar predarea documentelor și hotărârilor de 
Consiliu. Investiția se face de către CNI. Mulțumesc.” 

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Mulțumesc.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 374/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect 

de hotărâre privind suspendarea pe durată determinată a tuturor drepturilor şi obligaţiilor ce decurg din 
contractul de închiriere nr. 9/01.01.2018 încheiat între Municipiul Hunedoara şi Societatea Mădălina 
Servimpex SRL, cu modificările și completările ulterioare. 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
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Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Marian Vasile: 
”Bună ziua domnule primar, stimați colegi, dacă îmi permiteți, mă gândesc dacă se poate 

introducerea unui articol în care să se spună  că se va aproba suspendarea pe durată determinată a 
tuturor celor care pe bază de cerere, au ca activitate alimentație publică în spații aparținând Primăriei.” 

 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
”Nu se poate domnule Vasile, pentru că aici ne referim la un anumit contract.” 
 
 
Dna Gabriela Podea: 
”Dacă îmi permiteți, trebuie studiat fiecare caz în parte. În funcție de contractul pe care 

îl are, în funcție de obiectul de activitate. Nu putem să băgăm totul per general. Fiecare situație trebuie 
studiată în parte.” 

 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
”Contractul are o hotărâre de Consiliu. 
 
D-nul Marian Vasile: 
”Mulțumesc.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Dar ca să știți, această terasă a fost închisă de Poliție în contextul pandemiei. Nu 

îndeplinea normele. Nu are legătură cu noi și era logic și normal să încetăm plata. Mulțumesc.”  
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 375/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
”Declar ședința închisă!” 

 

                PREŞEDINTE,                                                                SECRETAR GENERAL,                           
       Laura-Valentina Borca-Lucan                                                 Militon Dănuț  Laslău      
  
 

 
 
 
Întocmit, 
Larisa Giurca 


